
PROTOKÓŁ Nr LXI/13
z LXI sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 11 marca 2013 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.16:40 w sali konferencyjnej w Centrum Turystyki i Kultury
w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecni: A. Pałac, P. Wityk-Szumna 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Ścinawy Pan Andrzej Holdenmajer, Sekretarz Miasta i Gminy P. Jugo,
Skarbnik Miasta i Gminy M. Dawedowska – Macho, Kierownik Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich M.
Ratajczak,  Zastępca  Kierownika  Referatu  Inwestycji  i  Ochrony Środowiska J.  Paczkowski,  Radca Prawny
Adwokat S. Zapotoczny. 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Marek dokonał otwarcia LXI sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15 członków Rady
uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  quorum, przy  którym Rada Miejska  w Ścinawie  może podejmować
prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad LXI sesji Rady Miejskiej:

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

1)  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnym  od  właścicieli
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty,
2) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
4) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
5) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.
6) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa na lata 2013-2030;
7) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku;
8) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku;
9) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lasowice;
10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa.

Ad.3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Marek zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Brak uwag.

Ad 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)    wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnym  od  właścicieli  
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty  .  
Pani  Sekretarz  MiG  przedstawiła  projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem,  dodała,  iż  propozycja  stawki
według  jednego  mieszkańca  ustalona  w  przypadku  śmieci  nie  segregowanych  25  zł,  w  przypadku
segregowanych 15 zł.
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody Rady Miejskiej w Ścinawie radny Sitarski
poinformował, iż Komisja nie wypracowała opinii, natomiast zwraca się by projekt uchwały wrócił do prac
Komisji.



Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję do projektu uchwały.
Głos zabrał radny Kraśniański: z tego, co pamiętam to Komisja Budżetu zaproponowała stawkę 9 zł i 18 zł, ja
chciałbym złożyć wniosek, 1200 gmin podjęło taką uchwałę, przyjęło średnią stawkę 6 – 8 zł, dlatego też
składam wniosek żeby za selektywne nieczystości była to stawka 7 zł, a nie selektywne 12 zł.   
Przewodniczący rady podsumował, że będzie głosowanie nad projektem uchwały z wnioskiem radnego, jeśli
nie przejdzie będzie głosowanie nad wnioskiem  Komisji Budżetu, bo dwa się wykluczają.
Głos zabrał radny Śliwa odniósł się do wyliczeń zaproponowanych przez wnioskodawcę, stwierdził, iż przetarg
określi  stawki,  skomentował,  iż  stawka  7  zł  jest  bardzo  niska  i  po  przetargu  mieszkańcy  mogą  mieć
pretensje, że będzie trzeba podnieść z 7 do …, bliższa jest stawka Komisji Budżetu 9 zł. 
Radny Kraśniański odniósł się do słów przedmówcy stwierdzając, iż odniósł się do strony internetowej serwis
samorządowy, 1200 gmin podjęło takie uchwały i tam przedstawiono stawkę 6 – 8 zł w gminach miejsko
wiejskich i wiejskich. 
Pani Sekretarz MiG zabrała głos, stwierdzając, iż się cieszy, że Pan Przewodniczący miał wpływ na radę, że
zdrowy rozsądek zwycięża w tym wszystkim. Następnie odniosła się do przedmówcy informując, iż koszty
administracyjne w tych wyliczeniach to jest zaledwie 10%, zapytała czy radny uważa, że ta kwota, którą
wyliczyliśmy, w tak dużym stopniu wpływa na to, że to jest nieprawdziwe. Dodała, iż to jest prawda, że
przetarg zweryfikuje,  i  prosi,  aby zwrócić uwagę na taka sytuację,  że za 90 dni zostanie rozstrzygnięty
przetarg,  nie  ma zabezpieczonych  środków,  jeśli  nie  ma zabezpieczonych  środków,  gmina  nie  podpisze
umowy,  nie  realizuje  zadania,  trzeba  od  razu  wskazać  źródło  finansowania,  a  ten  brak  nastąpi  już  w
pierwszym roku, to co radni zabezpiecza w tym roku w 100% będzie kwotą, która pokryje wydatki gminy na
opłacenie firmy, która wygra przetarg. W tym roku trzeba by było znaleźć wolne środki, bo okaże się, że nie
wystarczy.  
Radna Chrystyna poparła stawkę radnego Kraśniańskiego i stwierdziła, iż ta stawka ma mobilizować komisję
przetargową do lepszych, owocniejszych obrad z korzyścią dla mieszkańców gminy. 
Głos zabrał Burmistrz Ścinawy stwierdzając,że w rozpisanym przetargu jest opisany każdy jeden szczegół
i  zweryfikuje to podczas przetargu. Ile firm stanie do tego przetargu, o tego zależy kwota. Dodał, iż w
przypadku  kosztorysowej  wartości  świetlicy  w  Krzyżowej  ta  kwota  zeszła,  ale  masę  firm  stanęło  do
przetargu. Burmistrz miał przed sobą listę z ostatniego spotkania, które było we Wrocławiu, gdzie 35 gmin
nie ma stawki poniżej 10 zł, są gminy dużo biedniejsze od nas. Odniósł się do słów radnego Kraśniańskiego,
iż  to,  co  opowiada  o  1200–stu  gminach,  tak  jak  gmina  Wąsosz  przyjęła  niższe  stawki  ale  będzie  je
weryfikować,  w  chwili  obecnej  wiele  gmin  z  całego  kraju  i  wielu  burmistrzów,  z  którymi  rozmawiam,
stwierdzili  jedną rzecz,  że  w granicach 15 zł  będzie  po przetargu, patrzą się  na mapę,  jak  gmina jest
rozciągnięta, ale nie wiedzą która dokładnie firma będzie zainteresowana, nie wiedzą jakie są to koszty. To
nie jest to co było wcześniej, że składowano worki, to leżało i nic się z tym nie robiło i żadnych wpływów nie
było do budżetu gminy. To nie jest wina burmistrza, wina gminy, wina rady, że to narzucił nasz rząd w bardzo
krótkim okresie czasu. I te stawki, o których mówi radny Kraśniański, radna Chrystyna, tu ekonomia się
kłania, jeżeli nie będą zabezpieczone te środki od dnia 1 lipca, to, co dalej, Neapol nas czeka? Burmistrz
podsumował, że trzeba podjąć, bo to jest 90 dni, to jest przetarg europejski.      
Przewodniczący rady odniósł się do tego, co mówiła Pani Sekretarz, kwota w przetargu jest wyższa niżeli
kwota, na którą zabezpieczyliśmy środki, w tym momencie organ wykonawczy zgłasza projekt uchwały ze
zwiększoną stawką.
Pani Sekretarz odpowiedziała, iż już dzisiaj wiadomo, że radni chcą, aby była jak najniższa i gdy po przetargu
wyjdzie wyższa.
Pani Skarbnik MiG: to Państwo podejmiecie podwyższenie. 
Przewodniczący rady: a jakie ja mam wyjście jak mi Wojewoda sam stawkę ustali później.
Przewodniczący rady: nie podejmiemy uchwały,  to wojewoda zaraz za nas to zrobi,  chodzi  o to,  że nie
zaczynajmy od wysokiego C, niech przystąpią firmy do przetargu, kiedy zobaczą ile kasy mają do wzięcia to
będą się musiały zmieścić w tej kwocie, wtedy inaczej przedstawią przetarg i zaproponują wyższą cenę, ale,
muszą wiedzieć, że muszą przekroczyć ten pułap, który mają aktualnie. Więc lepiej z małego zacząć. 
Pani Sekretarz MiG powiedziała, iż zgadza się w tej kwestii z przedmówcą, ale odniosła się do tego co mówił
wcześniej  radny  Kraśniański,  iż  gmin  miejsko  wiejskich  w Polsce  jest  co  najmniej  połowa,  jeżeli  radny
przedstawia fakt to powinien powiedzieć jaki to jest procent w stosunku do skali polski.
Głos zabrał Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji i Ochrony Środowiska J. Paczkowski w kwestii stawki 7
zł  przy  czteroosobowej  rodzinie,  wychodzi  kwartalnie  84  zł,  więc  jeżeli  mamy  nową  ustawę,  nowe  do
zrealizowania  zadania  –  wywożenie  odpadów  wielogabarytowych,  likwidowanie  dzikich  wysypisk,  a
zostawianie  tej  samej  stawki,  kiedy  wiadomo,  że  to  musi  być  droższe,  do tego opłaty  administracyjne,
stawiacie Państwo na tym samym poziomie, gdzie tu już widać, że nie może być ta stawka.  Możemy podjąć
uchwałę zmieniającą tylko do 1 lipca, potem już nie możemy podjąć, a przetarg może być odwołany, mogą



być protesty, które mogą spowodować wydłużenie terminów wyboru. 
Pan  Paczkowski  dodał,  iż  załatwianie  formalności  związanych  z  zabezpieczeniem należytego  wykonania
kontraktu trwa do miesiąca czasu. 
Przewodniczący odparł, że w razie czego będą spotykać się i podejmować decyzje na bieżąco. 
Radny Kraśniański skierował słowa do Pana Paczkowskiego, iż dla mieszkańców wspólnot nic się nie zmienia,
ale dla innych tak. Radny stwierdził, iż kwartalnie płacił on 84 zł, i dla niego tez się jakby nic nie zmienia, ale
dalej regulamin mówi o tym, że dla mieszkańców Ścinawy w domkach jednorodzinnych już się zmienia. Będą
mieli tylko dwa razy w miesiącu wywóz. Odniósł się również do wywożenia śmieci przez firmy. Dodał, iż są w
stanie podzielić gminę na rejony i te koszty zmaleją. 
Burmistrz Ścinawy zabrał głos i powiedział, że makulatury nikt nie chce przyjmować. Huty szkła też nie chcą
brać, bo im się nie opłaca przyjmować szkła.
Pani Sekretarz MiG odniosła się do słów radnego Kraśniańskiego w kwestii  dochodu firm za selektywna
zbiórkę, przytoczyła przykład miasta Bolesławca, gdzie zakład ma z tego tytułu 300 tys. kosztów, a 20 tys.
przychodu i działalność ta nie jest dochodowa na dzień dzisiejszy. Dodała, iż skoro radny twierdzi, że 60 %
rynku jest objęta umowami, skoro te 40% stanie się osobami jawnymi, które produkują śmieci to tych śmieci
będzie jeszcze więcej.  Następnie poinformowała, iż wkalkulowała liczbę mieszkańców, jeżeli mamy 10 244
mieszkańców na koniec tego roku i radny zakłada Pan, że jeżeli te 40% się ujawni ze śmieciami to będzie
więcej odpadów.
Pani Skarbnik MiG dodała, że nie będzie wpływu większego tylko koszty będą wyższe, jeżeli kalkulacja była
przy założeniu 2 tys. ton, przy wiedzy, że za rok 2011 było 1759 ton to  co radny Kraśniański mówi, że to
stanowi 60% to 100% to jest 2462 ton, czyli my założyliśmy 2 tys. ton czyli 462 za mało, czyli nasze koszty
jeszcze wzrosną, a przychód to jest 10 244 mieszkańców razy stawka opłaty.
Radny Kraśniański: żeby mnie przekonać musielibyście Państwo wyliczyć każde jedno gospodarstwo i ilość
zamieszkałych osób, na tą chwile znacie Państwo tylko ilość mieszkańców i gospodarstw.
Pani Sekretarz: mamy 469 gospodarstw jednoosobowych, na przykład. Dodała, iż są dane według ilości
zamieszkujących osób.          
Radny Kraśniański podsumował, iż dąży do tego, że rodziny wieloosobowe zapłacą dużo, dużo więcej niż
płacą obecnie.
Radny Śliwa odniósł się do słów radnego Kraśniańskiego, że w przypadku Buszkowic brakuje 4 kubłów na
przykład.
Burmistrz Ścinawy zabrał głos i powiedział, że w 2005 roku było 2500 ton. 
Przewodniczący rady zamknął dyskusję.
Głos zabrał mecenas Zapotoczny: jeżeli mamy w ustawie trzy metody ustalania tego podatku, bo to jest
podatek i będziemy go tak egzekwować, a jest w ustawie to nie powinno być sporu o ilość mieszkańców w
gospodarstwie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z kwotami zaproponowanymi przez radnego
Kraśniańskiego ze stawką 7 zł (za odpady segregowane) i 12 zł (za odpady nie segregowane). 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu (9 głosami
„za”, „przeciw”- 1, „wstrzymało się” - 3) przyjęła uchwałę nr  LXI/217/13  w sprawie wyboru
metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnym  od  właścicieli
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty,
ze zmianą stawek na 7 zł i 12 zł. 

Ad  4.  2)    szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Pani Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny Kraśniański  zwrócił  uwagę, iż  należałoby poświęcić  trochę czasu na Regulamin.  Na co Sekretarz
objaśniła, iż w Regulaminie są wytyczne do przetargu i muszą być wszystkie uchwały podjęte.
Przewodniczący zamknął dyskusję.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (11 głosami
„za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  uchwałę  nr  LXI/218/13  w  sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli  nieruchomości i  zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.



Ad 4. 3)   wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Pani Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radna  Ż{ogalska  zadała  pytanie  dot.  punktu  E3  w  deklaracji  o  ilość  zamieszkałych  osób,  otrzymała
odpowiedź od mecenasa, iż jest to tak jak deklaracja podatkowa. 
Przewodniczący zamknął dyskusję.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
LXI/219/13 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi.

Ad 4. 4)   terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Pani Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Radna Ż{ogalska zadała pytanie czy opłata jest z góry, otrzymała pozytywną odpowiedź. 
Przewodniczący zamknął dyskusję.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie” (13 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
LXI/220/13  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Ad 4. 5)    Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.  
Pani Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Brak opinii Komisji Rolnictwa . 
Przewodniczący otworzył dyskusję i wyraził swoją pozytywną opinię na temat regulaminu. 
Radny Kraśniański stwierdził, iż zmuszamy mieszkańców do wywozu nieczystości raz na dwa miesiące, a
dojazd samochodu będzie droższy niż wywóz nieczystości.  
Pani Sekretarz MiG zobrazowała, jakie wielkości szamb mają ludzie, jeżeli Państwo uważają, ze raz na trzy
miesiące, to możemy zmienić. 
Przewodniczący  rady zgłosił  wniosek  formalny,  aby zmienić w par  14 ust  3: „co najmniej  raz  na sześć
miesięcy”. Pani Sekretarz MiG stwierdziła, iż to jest za mało, że ludzie będą mieli kontrolę szamb. 
Wywiązała się dyskusja w przedmiotowej kwestii.

Zagłosowano nad poprawką.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu             (8
głosami „za”, „przeciw”- 2, „wstrzymało się” - 3) przyjęła poprawkę do projektu uchwały
polegająca na  zmianie  zapisu w par 14 ust 3: „co najmniej raz na sześć miesięcy”.

Zagłosowano nad uchwałą.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(10 głosami „za”, „przeciw”- 1, „wstrzymało się” - 2) przyjęła uchwałę nr LXI/221/13 w
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa z
poprawką polegająca na w par 14 ust 3: „co najmniej raz na sześć miesięcy”.

Ad 4. 6)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa na lata 2013-2030.  
Pani Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, zamknięto dyskusję. 



Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 1) przyjęła uchwałę nr LXI/222/13 w
sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa na lata 2013-2030.

Ad 4. 7)   zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w  
Ścinawie Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku.
Pani Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (zmiany w budżecie zgodne z wpf).
Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny Sitarski  zadał pytanie jakie  sumy musimy zabezpieczyć w budżecie  jako środki  własne, otrzymał
odpowiedź od Pani  Skarbnik,  ze w wpf jest  wszystko szczegółowo wykazane.  Skarbnik odczytała  kwoty
latami, poinformowała, iż w tym roku będą wykonane projekty. Radny wyraził swoją wątpliwość, iż kwota ta
(na remizę w Zaborowie) jest niewystarczająca. 
Przewodniczący zamknął dyskusję.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(12 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 1) przyjęła uchwałę nr LXI/223/13 w
sprawie  zmian w budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą
Rady Miejskiej w Ścinawie Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku.

Ad 4. 8)   zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w  
Ścinawie Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012 roku.
Pani Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący Komisji  Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej radny Marek poinformował, iż Komisja
negatywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny Szopa złożył wniosek, aby projekt uchwały wrócił do prac Komisji. 
Przewodniczący zamknął dyskusję.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu             (9
głosami „za”, „przeciw”- 3, „wstrzymało się” - 1) przesunęła projekt uchwały do dalszych
prac Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej. 

Ad 4. 9) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lasowice.
Pani Sekretarz MiG zgłosiła autopoprawkę do projektu, na str. 18, następnie przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię do projektu z autopoprawką. 
Przewodniczący otworzył dyskusję, brak pytań, zamknięto dyskusję. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie”  (13  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła  uchwałę  nr
LXI/224/13 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lasowice z autopoprawką.

Ad 4. 10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa.
Pani Sekretarz MiG zgłosiła autopoprawkę do projektu, na str. 22, następnie przedstawiła projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem.
Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  radny  Kraśniański  przedstawił
pozytywną opinię do projektu z autopoprawką. 
Przewodniczący otworzył dyskusję.
Radny Kraśniański skomentował, iż wszystko czyta, dlatego zauważył. Zamknięto dyskusję. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  13  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
„jednogłośnie”  (13  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła  uchwałę  nr
LXI/225/13 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Przychowa z autopoprawką.



Na zakończenie Przewodniczący Rady złożył życzenia z okazji Dnia sołtysa, na ręce Pani sołtys z Krzyżowej. 
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie
o godz. 18:00 zamknął obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk  Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

         w Ścinawie
        

 Krzysztof Marek 


